
7ápis č, t/2ol2
z pracovnÍ poradv zastupite|stva obce

ze dne 18. 1.2012

Přítomni: pp. Dyntar Jaromír, Drábek Micha|, Dvořák Mi|an, Šípková Marie,
Mi|faitová Eva, Lucký jiří.

om|uveni:  ing. ŠvůgerZdeněk

Zapisovate|: p. Mi|faitová Eva

1. Městský úřad Nové Strašecí, odbor výstavby a životního prostředí:
- oznámenío zahájeníko|audačního řízení a pozváník ústnímu jednání na

den 19. 7.2012- stavební úpravy RD čp. 145 - šárka P|ánská - na
vědomí,

- územní souh|as s umístěním techno|ogického zařízení- stanice reverzní
osmozy - Eko|ogie s.r.o' Lány - na vědomí,

- rozhodnutí- veřejná vyh|áška - stavební povo|ení na provozovnu
autoško|y s 1 byt..jednotkou vč. přípojek na sítě + projekt. dokumentace -
Zdeněk Vese|ý, Lány - na vědomí,

- oznámení o spojen í územn ího a stavebního řízen| zahájení spo|ečného
řízení a pozvání k veřejnému ústnímu jednání na 20. 1. 20t2_ dvojgaráŽ
u RD čp. 327 _ Mi|fait Pave| - na vědomí.

2' Žádost p. Janouška Tomáše o pracovní místo - na vědomí.
3' Starosta informovalo účasti p. Luckého st. a zástupce Župy na obecním

úřadu a přines|i návrh sm|ouvy na koupi soko|ovny a potřebné dok|ady,
které musí starosta předem p. Luckému.

4. Nabídka na koupi sběračů odpadků a posypový vozíkza traktůrek nebo
samostatně na chodník'

5' Nabídka na koupi rozh|asové aparatury. Pan Lucký vysvět|i|, že by se da|a
pouŽívat na různé pří|eŽitosti, jak ku|turní, tak sportovní. Je to pouze
rámcová nabídka. Jsou dvě Varianty nabídky. První varianta za Kč
15.159,., druhá varianta za Kč23.975,52 _ na vědomí.

6. Žádost oana Haužvice Pav|a o souh|asné stanovisko s umístěním
fotovo|taické e|ektrárny na střeše soukromého RD _ na vědomÍ.

7. Rozhodnutí Krajského úřadu na 13' změnu integrovaného povo|ení-
Řízená sk|ádka tuhých odpadů - |om Babín ||-  souh|as k dočerpání
prostředků finanční rezervy v rámci rekultivace boků boxu 2-2 sk|ádky
TKo - na vědomí.



8. Krajský úřad Stř. kraje _ oznámení o zahájení řízení a rozes|ánížádosti
k  vy jádření-Řízená sk|ádka tuhých odpadů -  |om Babín ||-  p ředat
právníkovi.

9. starosta informovaI o zá|ežitosti oh|edně pozemků za býva|ou ško|ou.
Pouze jeden vlastník nepodepsaI převod části pozemku pod komunikaci
na obec zdarma. starosta odpoví stavebníkům stanovisko zastupite|ů.

]'0.Starosta informovaI o skutečnosti oh|edně vyjádření p. Švůgera na
veře jném zasedánío p i tné vodě v Rynho|c i .  Na zák|adě tohoto proh|ášení
se obec dotáza|a na Vodárnách. Na obecním úřadě se seše| zástuoce
Vodáren - p. H|oušek, dá|e starosta, p. Šípková a p. švůger. Pan švůger
předložil svoje vzorky p. H|ouškovi. Pan H|oušek proh|ási|, že voda na
tomto vzorku neníVodáren. Po této schůzce proved|a firma Vodárny
čtyři zkoušky v požadované |okaIitě, které všechny by|y v pořádku. Pan
Lucký požádaI nezávis|ý orgán o prošetření této zá|ežitosti.

11. Pa ní Šípková informova |a o možnosti postavení pojízd né ma ringotky
panem Novákem V| '  m|.  k  pořádánídramat ického kroužku,  výroby |outek
apod. akcí. Tento pojízdný ate|iér by by| umístěný na obecním pozemku
před soko|ovnou.  Dotac i  obdržíod Nadace ChantaI  PouI la in .

12'P' Mi|faitová vznes|a dotaz na předsedu finančního výboru, p. Drábka M,
zda sportovníkomise má v rozpočtu částku na občerstvení, jeIikož p.
Švůger před|oži| účty k prop|aceníza ch|eba, hořčici, k|obásy atd. Pan
Drábek sděli l, že na občerstveníne, pouze na ceny do turnaje. Vše
prověří a peníze za občerstveníbudou vráceny.

Zápis vyhotoven : 18.1.2012

Dyntar Jaromí
starosta obce


